
Spotkanie w sprawie obwodnicy 
13.01.2016.


12 stycznia br. w Ministerstwie Infrastruktury i Budownictwa odbyło sięÂ  spotkanie z wiceministrem
Jerzym Szmitem odpowiedzialnym za autostrady, drogi i transport drogowy w sprawie budowy obwodnicy
Brześcia Kujawskiego oraz przebudowy DK nr 62 na odcinku Włocławek-Brześć Kujawski. 
W spotkaniu uczestniczyli: senator RP Józef Łyczak, sekretarz stanu w Ministerstwie Kultury Krzysztof
Czabański, poseł RP Joanna Borowiak,Â  marszałek Województwa Kujawsko- Pomorskiego Piotr Całbecki,
starosta powiatu włocławskiego Kazimierz Kaca, burmistrz Brześcia Kujawskiego Wojciech Zawidzki,
radny sejmiku województwa Wojciech Jaranowski oraz członek zarządu powiatu Tomasz Chymkowski.
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